

Mr. Hamad Abdullah Al-Ali
Head of Listed Companies Dept.
Abu Dhabi Securities Exchange .

السيد / حمد عبد الله العلي المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبو ظبي للأوراق المالية

Greetings ,

تحية طيبة وبعد ،،

**Sub: Results of Board of Directors
meeting No. (4) held on 30 December
2020**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة رقم (4)
المنعقد بتاريخ 30 ديسمبر 2020**

With reference to the above mentioned subject, Please be informed that the Board Of Directors of the Company met on Wednesday 30 December 2020 at 12pm, at the Company's headquarters in the Emirate of Sharjah, to consider the following agenda items:

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نحيطكم علماً بأن مجلس إدارة الشركة قد اجتمع يوم الأربعاء الموافق 30 ديسمبر 2020 في تمام الساعة 12 ظهراً ، بمقر الشركة الرئيسي في إمارة الشارقة ، للنظر في بنود جدول الأعمال المعلن عنها التالية:

1- Reviewing and signing up the minutes of the previous meeting:
The minutes of the previous Board meeting were unanimously approved and signed.

1- الاطلاع على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق والمصادقة عليه.
تم بالإجماع والمصادقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة السابق وتوقيعه.

2- Reviewing the management report on the company business performance.
After listening to the report of the management on the performance of the company's business was unanimous approved.

2- الاطلاع على تقرير الإدارة التنفيذية عن أداء أعمال الشركة.
بعد الاستماع لتقرير الإدارة التنفيذية عن أداء أعمال الشركة، أقر السادة أعضاء مجلس الإدارة بالإجماع القرارات اللازمة.

Best regards,,,

تفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،،

Mr. Raouaf Al Khateb
Board Secretary



السيد رواف الخطيب
أمين سر مجلس الإدارة